
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § (2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Csillag István
gazdasági és közlekedési miniszter úrnak

„Figyelembe veszik-e az áramdíj emelésének kompenzálásakor az elektromos
árammal fűtők helyzetét? (2)"

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a
kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter úr!

Ezzel a címmel augusztusban már nyújtottam be írásbeli kérdést, de a választ sem
tartalmát, sem érvrendszerét tekintve nem tudom elfogadni .

Amennyiben az idén és jövő év elején közel 30 %-os díjemelés következik be, feltétlenül
indokolt a legrászorultabbak megsegítése .

Elkeserítő az az érvelés, amely az árammal fűtők várható gondját éppen az elektromos
áram költségeinek háztartásonkénti alacsony részarányával magyarázza . Ez még
általában sem igaz, nemhogy az érintettek esetében!

Bízom kedvező válaszában, miközben részletes, tényekre alapozott, szakszerű
tájékoztatást kérek az árammal fűtőket illetően!

Tisztelettel :

K/5329 .

Írásbeli kérdés

Farkas Imre
országgyűlési képviselő

Tiszaföldvár, 2003 . szeptember 10 .
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